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Abstract (en)
[origin: US2017011517A1] The invention is a method for estimating the amount of analyte in a fluid sample, and in particular in a bodily fluid. The
sample is mixed with a reagent able to form a color indicator in the presence of the analyte. The sample is then illuminated by a light beam produced
by a light source; an image sensor forms an image of the beam transmitted by the sample, from which image a concentration of the analyte in the
fluid is estimated. The method is intended to be implemented in compact analyzing systems. One targeted application is the determination of the
glucose concentration in blood.

Abstract (fr)
L'invention est un procédé d'estimation de la quantité d'analyte dans un échantillon liquide, et en particulier dans un liquide corporel. L'échantillon
est mélangé à un réactif apte à la formation d'un indicateur coloré en présence de l'analyte. L'échantillon est alors illuminé par un faisceau lumineux
produit par une source de lumière ; un photodétecteur matriciel forme une image du faisceau transmis par l'échantillon, à partir de laquelle on
estime une concentration de l'analyte dans le liquide. Le procédé est destiné à être mis en oeuvre sur des systèmes d'analyse compacts. Une
application visée est la détermination de la concentration en glucose dans du sang.
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